- 2 -


No. 35722     














No. 35722     


	May 29, 2014
	
	Le 29 mai 2014

	
	
	

	Coram:  Abella, Rothstein and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Rothstein et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Wanda Cummings and Gilliam Leigh

Applicants

- and -

Minister of Community Services, Capital District Health Authority, Department of Justice, Royal Canadian Mounted Police and Department of Community Services

Respondents

AND BETWEEN:

Wanda Cummings and Gilliam Leigh

Applicants

- and -


Belfast Mini-Mills and International Spinners Ltd

Respondent
	
	ENTRE :

Wanda Cummings et Gilliam Leigh

Demanderesses

- et -

Ministre des Services communautaires, Capital District Health Authority, ministère de la Justice, Gendarmerie royale du Canada et ministère des Services communautaires

Intimés

ET ENTRE :

Wanda Cummings et Gilliam Leigh

Demanderesses

- et -


Belfast Mini-Mills and International 
Spinners Ltd

Intimée

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for a sealing order is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal from the judgments of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA 341127, 2011 NSCA 2, dated January 6, 2011, and Number CA 341131, 2011 NSCA 56, dated June 9, 2011, is dismissed with costs to the respondent Belfast Mini-Mills Ltd. and International Spinners Ltd. In any event, had such motion been granted, all ancillary motions would have been dismissed and the application for leave to appeal would have been dismissed with costs to the respondent Belfast Mini-Mills Ltd. and International Spinners Ltd.
	
	JUGEMENT

La requête visant à obtenir une ordonnance de mise sous scellés est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA 341127, 2011 NSCA 2, daté du 6 janvier 2011, et numéro CA 341131, 2011 NSCA 56, daté du 9 juin 2011, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Belfast Mini-Mills Ltd. and International Spinners Ltd. Quoi qu’il en soit, même si la requête avait été accueillie, les requêtes accessoires auraient été rejetées et la demande d’autorisation d’appel aurait été rejetée avec dépens en faveur de l’intimée Belfast Mini-Mills Ltd. and International Spinners Ltd.






J.S.C.C.
J.C.S.C.

